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集 團 簡 介

福田實業（集團）有限公司及其附屬公司之主要業務為製造及銷售針織成品布。本集

團亦提供針織、染色、印花及布疋整理服務，以及銷售胚紗、色紗、縫紉線及成衣。

本集團是世界最大的圓筒針織布生產商之一，業務高度垂直綜合，包括紡紗、針織、

漂染及印花。本集團在中國及斯里蘭卡設有生產設施，所聘僱員超過9,800人。

本集團向全球超過二十個國家的成衣製造商提供布疋，以製成全球知名牌子的成衣。

二零零一年度的銷售額達45億港元。

本集團於一九六九年創辦，而本公司之股份則於一九八八年在香港聯合交易所有限公

司上市。

Fountain Set (Holdings) Limited and its subsidiaries are principally engaged in the manufacturing

and sales of knitted fabrics. It also provides knitting, dyeing, printing and finishing services and is

engaged in the sales of raw yarns, dyed yarns, sewing threads and garments. It is one of the world’s

largest circular knit manufacturers with highly vertically-integrated operations, encompassing spinning,

knitting, dyeing and printing. The Group has operation facilities in PRC and Sri Lanka employing a

staff of over 9,800.

The Group is a major fabric supplier to garment manufacturers in over 20 countries who in turn supply

to internationally renowned retail brands. Sales in 2001 reached HK$4.5 billion.

The Group was founded in 1969 and the shares of the Company became listed on The Stock Exchange

of Hong Kong Limited in 1988.
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